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§ 108 
Bidragsansökan avseende Swim Open och Swim Open Mini 2019                                  
Dnr 04.03/812/2018 

 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden beviljar arrangören, Svenska Simförbundet organisationsnummer 802002-

9719, ett evenemangsbidrag om 350 000 kr. 

 

Ärendet 
 

Svenska Simförbundet arrangerar årligen den internationella simtävlingen Swim Open på 

Eriksdalsbadet i Stockholm. De senaste tre åren har i ett samarbete med Stockholms Stad 

projektet, Swim Open Mini – Simkunnighetskul för alla, arrangerats. En 

simkunnighetsaktivitet som har blivit väldigt uppskattad och som har rönt stort intresse. 

 

2019 fortsätter projektet och aktiviteterna på samma sätt som föregående år, med aktiviteter 

under samtliga veckodagar under sportlovet, vecka 9. Swim Open Mini genomförs under 

2019 på Husby, Tensta, Vällingby, Skärholmen och Farsta.  

Marknadsföringen inför Swim Open Mini 2019 kommer att intensifieras, för att locka ännu 

fler besökare till våra simhallar. Vi vill att ännu fler ska få ta del av aktiviteten och budskapet 

kring hur viktigt det är med simkunnighet. Förskolor kommer att bjudas in som ett försök att 

nå ut till fler barn i området. Syftet med Swim Open Mini är att erbjuda så många som möjligt 

till en rolig simkunnighetsaktivitet med olika delstationer - exempelvis crawltips, 

märkestagning - när de besöker sin anläggning.  

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 



 

 

Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 109 
Bidragsansökan avseende Världscupen i Parallellslalom och Alla på 
snö 
Dnr 04.03/814/2018 

 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden beviljar arrangören, Svenska Skidförbundet organisationsnummer 802003-

0287, ett evenemangsbidrag om 350 000 kr. 

 

Ärendet 
För fjärde året arrangerar Svenska Skidförbundet, den 19 februari 2019, Världscupen i 

parallellslalom i Hammarbybacken. I samband med världscupstävlingarna genomför Svenska 

Skidförbundet tillsammans med Stockholms stad ett projekt där barn och ungdomar får 

möjlighet att prova-på skidåkning både på längden och utför - ”Alla på snö”.   

 

Alla på snö vänder sig till Stockholms stads fjärdeklassare som oavsett bakgrund eller 

förutsättningar får möjlighet till en prova-på dag på snö på Gärdets sportfält eller i 

Hammarbybacken.  

Alla på snö 2019 utökar projektet från 2200 till 4000 elever i åk 4 som får möjligheten till att, 

med utbildade ledare, få prova-på olika skidaktiviteter och gratis låna skidutrustning. 

En nyhet för 2019 är en möjlighet för alla barn i Stockholm att pröva skidåkning på lördagar 

kl.10.00–13.00 på Gärdets sportfält. Instruktörer kommer finnas på plats och både barn, unga 

och vuxna får låna skidutrustning kostnadsfritt. 

Dessutom arrangeras World snow day i Hammarbybacken den 20 januari 2019, där barn och 

unga erbjuds kostnadsfria prova-på aktiviteter av skidsportens grenar och erbjuds gratis 

skipass. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 



 

 

 

 

§ 110 
Ungdomsledarstipendier 2019 
Dnr 04.01/818/2018 

 

 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag att höja summan för 

ungdomsledarstipendiet till 20 000 kr att fördelas lika mellan  stipendiat och förening. 

 

 

Ärendet 
 

Idrottsnämndens stipendier delas ut till tretton barn- och ungdomsledare och tretton 

föreningar.  

Idrottsnämnden fastställde senast år 2014 nya principer för ungdomsledarstipendierna som 

innebar att stipendiesumman på 10 000 kr ska delas lika mellan stipendiat och den förening 

som ledaren verkar i.  

 

Förvaltningen föreslår att stipendiesumman höjs till totalt 20 000 kr som delas lika mellan 

ledare och förening. Förvaltningens uppfattning är att det kan bidra till att öka intresset för 

föreningar att nominera kandidater. Samtidigt kommer förvaltningen att förbättra 

kommunikationen om stipendiet och göra det smidigare för föreningar att nominera. Den 

ökade kostnaden för stipendierna ryms inom budgeten för föreningsstödet. 

 

Stipendierna kommer 2019 att delas ut i samband med evenemanget för SM-medaljörer som 

genomförs årligen i april i stadshuset. 

 

Evenemangsförfrågan bereds därefter enligt stadens evenemangsprogram, via arbetsgrupp till 

styrgrupp enligt beslutad process och kriterier. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 



 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 111 
Motion om att barn i låg- och mellanstadiet bör ges schemalagd 
motion i enlighet med Bunkefloprojektet 
Dnr 01.06/461/2018 

 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningen svar på remissen. 

Ärendet 
I ”Motion om att barn i låg- och mellanstadiet bör ges schemalagd motion i enlighet med 

Bunkefloprojektet” föreslås att utbildningsnämnden och andra berörda parter får i uppdrag att 

introducera en liknande modell på Stockholms stads kommunala grundskolor.  

Utbildningsförvaltningen driver projektet Spring i benen som syftar till att inspirera och delge 

varandra goda exempel på fysisk aktivitet och ökad rörelse i och utanför klassrummen. 

Utbildningsnämnden har även ett uttalat mål i sin verksamhetsplan att alla elever skall uppnå 

60 minuters fysisk aktivitet per dag inom de kommande tre åren. Idrottsförvaltningen är 

delaktig i Spring i benen-nätverket och samarbetar även med utbildningsförvaltningen på 

andra sätt för att öka fysisk aktivitet bland barn och ungdomar i Stockholms stad.  

Forskning visar att andelen barn och ungdomar som idrottar eller motionerar minskar kraftigt 

med ökad ålder. Barn och ungdomar i låg- och mellanstadiet är betydligt mer fysiskt aktiva 

och staden bör därför lägga stor vikt vid att främja fysisk aktivitet bland ungdomar i 

högstadie- och gymnasieåldrarna.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 112 
Strategi för god, hälsosam och klimatsmart mat                                                              
Dnr 01.06/649/2018 

 

 

 
BESLUT 
 



 

 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på remissen. 

 

Ärendet 

 
Stadsledningskontoret har remitterat stadens strategi för god, hälsosam och klimatsmart mat 

till stadens berörda nämnder och bolag. Nämnden ser positivt på den föreliggande strategin 

och anser att de föreslagna åtgärderna överensstämmer med förvaltningens ambition att 

främja folkhälsan och värna om miljön. Förvaltningen ser fram emot att kunna ta del av 

stadens modell för att kunna beräkna, följa upp samt redovisa miljö- och klimatpåverkan från 

maten. Idrottsnämnden ser även positivt på initiativet att bilda en samordningsgrupp i staden 

som kan bistå med stödmaterial, underlag och information som gynnar och utvecklar 

förvaltningens arbete.   

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 113 
Redovisning av på vilka grunder de nya båtavgifterna införts 2018 - 
Svar på skrivelse från Daniele Fava (L)                        
Dnr 02.03.02/590/2018 

 
BESLUT 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivelsen. 

 



 

 

Ärendet 
Det inkom en skrivelse till idrottsnämnden den 19 juni 2018 från Daniele Fava (L) med ett 

önskemål om redovisning av hur förvaltningen har räknat på avskrivningstiderna och på vilka 

grunder de nya båtavgifterna 2018 införts.  

 

Enligt policyn för Stockholms fritidbåtsliv, beslutad av kommunfullmäktige, ska avgifterna 

som debiteras de enskilda båtklubbarna spegla de faktiska kostnader som finns för drift, 

underhåll och investeringar. Befintliga hamnanläggningar har ett till många delar mycket 

eftersatt underhåll. Behovet av underhållsarbeten och reinvesteringar de kommande 10-åren 

uppskattas till cirka 187 mnkr vilket är den främsta orsaken till att avgiftsuttaget behövde 

justeras. 

 

Eftersom nuvarande modell baseras på att avgifterna ska täcka utgifterna så påverkar inte 

avskrivningstid avgifternas storlek. Det som i förlängningen påverkar avgiftsuttaget är faktisk 

livslängd, det vill säga hur länge en brygga håller innan en reinvestering krävs. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

§ 114 
Övriga frågor och information 
 

 
Då ingen information eller övriga frågor förelåg avslutade ordföranden sammanträdet kl. 

17:34 

 


